

Stråvalla Båtklubb
Protokoll, styrelsemöte 2025-04-22
Digitalt och i Klubbstugan kl 18:00

- Punkt 1 Mötets öppnande; Lars Larsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
- Punkt 2 Närvarande: Digitalt deltog Lars Larsson LL, Jörgen Sundberg JS, Marie Rexelius MR, övriga fanns på plats i Klubbstugan. Torstein Fagerhaug TF, Christer Örn CÖ, Mikael Johansson MJ, Robert Gyllenhammar RG, Daniel Karlsson DK, Peter Gustafsson PG, Torbjörn Öhrström TÖ. Dessutom närvarade Fredrik Bärge FB.
- Punkt 3 Dagordningen, fastställdes.
- Punkt 4 Protokoll från föregående styrelsemöte den 1 februari 2025.
- Punkt 5 Inkomna skrivelser: En medlem som arbetar med Kameraövervakningslösningar har erbjudit SBK en sådan lösning. Beslutades att vi fortsätter med en uppgradering av vårt befintliga system, se Arbetsrapporter TÖ. En medlem har kommenterat vårt nya elektroniska P-tillstånd, beslutades att vi fortsätter med detta under 2025 enligt tidigare beslut. Två olika registreringsnummer kan anges, vi kan givetvis bara parkera en bil per båtplats och tillfälle. Registreringsnummer kan enkelt ändras också under säsong. Ytterligare information ges vid Årsmötet. Vi har erhållit Deklarationsblankett från Skatteverket.
- Punkt 6 Avgivna skrivelser: Deklaration och Momsredovisning inlämnade.
- Punkt 7 Arbetsrapporter
- Punkt 7.1 Ordföranden: LL har inget att rapportera.
- Punkt 7.2 Kassören: TF har slutfört vårt bokslut för 2024. Vår revisor har granskat och är mycket nöjd med Balansrapport, Resultatrapport samt Budget för 2025. Hon kommer att skicka signerad version av sin Revisionsberättelse som ska redovisas vid Årsmötet. FB har deltagit i arbetet vilket medför att han är väl insatt för att överta arbetet när TF stiger av som kassör. Vår interna revisor har också granskat och godkänt dokumenten. Vi hade avsatt 130 000 i budget för löpande kostnader under 2024, vi har använt 99 000, därför är budget för 2025 satt till 120 000 SEK.
- Vi har 188 769 SEK i kassan idag. En majoritet av våra medlemmar har betalat årets faktura. Uppföljning av de som ännu inte betalat kommer att ske under veckan och överlämnas sedan till vår nye kassör.
- Alla som har svarat och angivit sitt kontonummer har erhållit återbetalning av föreningens lån.
- Punkt 7.3 Miljö: Vår miljösamordnare JS rapporterade att våra soptunnor nu finns i Miljörummet. Rummet är låst vi har tillgång till det via vår tagg. Beslutades att vi informerar om detta på hemsidan ej via skylt. Vi erbjuder bara soptunnor för våra Båtplatsägare. Information ges också på Årsmötet.
- Punkt 7.4 Sekreteraren: MR har haft svårt att få kontakt med ordförande i Valberedningen men arbetar vidare med detta under veckan.
- Punkt 7.5 Hamnkaptenen: PG informerade om att vi har haft lite problem med vår högtryckstvätt. Hamnkommittén tar med sig detta till arbetsdagarna. Bokning av Vaktnätter via Bas har fungerat bra, några medlemmar har bett om och fått hjälp. Ytterligare information om detta vid Årsmötet. De som inte har bokat sina nätter kommer nu att tilldelas nätter.

- Punkt 7.6 Båtplatsfördelning: JS informerar att vi har haft 7 ordinarie båtplatser till uthyrning, 3 är kvar varav två stora platser. 5 platser har också lämnats som sommarplatser, 1 finns kvar att fördela.
TÖ och JS samordnar så att allt blir korrekt i BAS, samt informerar kassören. Ny fakturering av avgifter kommer att ske i juni. Vi har ansökan från en ny medlem. TÖ skickar vår vanliga information.
- Punkt 7.7 Medlemsregister och hemsidor: TÖ kommer på Årsmötet att sammanfatta information om vårt BAS system. TÖ har löpande säkerställt att all information är korrekt och uppdaterad på hemsidan inklusive vår kalender. TÖ har som beslutades vid förra styrelsemötet tagit in offert på en uppdatering av vårt kamerasystem från Passera. Detta kräver ett mobilt bredband, styrelsen beslutade att det är ok. Detta innebär att våra medlemmar också kan använda detta under sina vaktnätter.
- Punkt 7.8 Externa kontakter: Inga externa kontakter.
Rapport från hamnkommittén: CÖ informerade om Hamnkommitténs arbete, medlemmar är kallade till vårens arbetsdagen och det underhållsarbete som ska genomföras är planerat. Hamnkommittén arbetar vidare med kanotrampen med hjälp av betongfundament. MR verifierar med Tångallmanningen. DK har tagit in en offert på ommålning av klubbstugan och toaletten. Detta godkändes av styrelsen, arbetet kommer att ske efter säsongen. Att sladda hamnplan kommer att ske till hösten, CÖ tar hand om detta. RG försöker ordna utbildning till våra nya styrelsemedlemmar via ett Göteborgs företag. Besiktning av kranen kommer att ske nästa vecka. DK har köpt in nya krokar och schacklar till kranen, beslutades att dessa byts under arbetsdagarna.
Rostfri kätting till sjösättningsbalken kommer att monteras och Miljöhuset kommer att målas på arbetsdagarna. Plus en del vanligt underhållsarbete.
- Punkt 8 Till mötet anmällda frågor: Inga ytterligare frågor
- Punkt 9 Nästa styrelsemöte: konstituerande styrelsemöte i Klubbhuset den 27 april efter årsmötet.
- Punkt 10 Nästa medlemsmöte /årsmötet söndag 27 april kl 14 i Klubbhuset.
- Punkt 11 Övriga frågor: Inga övriga frågor.
- Punkt 12 LL tackade för visat intresse och avslutade mötet

Mötesordförande Lars Larsson:

Vid protokollet Marie Rexelius: